2025年3月12日 Vol 1018



## 宜家移民法律事務所

## **HCDF** Immigration Inc.®

Vancouver-China-Vietnam-Hong Kong-Malaysia-S. Korea-Taiwan



# 重大移民更新

今年二月及三月加拿大移民局有重大公佈:

第一,馬上在加拿大境內把家庭幫工或保姆相關工作人士,有工作簽證的,容許他們馬上轉換成加拿大保姆簽證,名額 5000 個,先到先得。即是話,稍後可換移民簽證。鼓勵正在加拿大境內從事幼兒護理的、私人助理的、安老院助理的,以及在一般家庭煮飯打掃的,都可以馬上申請。宜家移民週一到週六早上 10:30 至 6:30 辦工,歡迎大家到宜家移民查詢。

第二,上個星期加拿大移民部長向傳媒公佈,讓境內正在參與建築工程或建屋的工人,就算是沒有簽證、沒有身份的,都可以馬上申請正式勞工簽證,同時轉換成有身份。另一方面,這批勞工如果需要一邊工作,一邊進修建築相關課程,無需學生簽證,移民局批准可同時進修,目的是解決加拿大建築業大量缺乏勞工的問題,從而增加平價房屋供應,讓本地加拿大人更容易居者有其屋。

第三,關於家庭暴力問題的受害者,一旦你正在申請加拿大永久居民的過程當中,而你又是 外國人,若你的加拿大配偶對你不公平,或者對你施加暴力、威嚇等等,你都可以向本公司 求助,馬上申請加拿大臨時居住證,同時可以繼續你的加拿大工作,不用擔心被加拿大政府 遣返。如果需要申請移民,未來也是可以的,不過要另行辦理。詳情可向官家移民查詢。

### 宜家移民,37年,以客為先。

\*來源

 $https://www.canada.ca/en/immigration-refugees-citizenship/news/2025/03/canada-takes-action-to-support-housing-with-new-immigration-measures.html? \\utm\_source=chatgpt.com$ 

https://www.canada.ca/en/immigration-refugees-citizenship/services/immigrate-canada/caregivers/home-care-worker-immigration-pillots.html













March 12 2025 Vol 1018



# 宜家移民法律事務所

## HCDF Immigration Inc.®

Vancouver-China-Vietnam-Hong Kong-Malaysia-S. Korea-Taiwan



# **IMPORTANT IMMIGRATION UPDATES**

### Major Announcements from IRCC in February and March:

1. Immediate Transition to Caregiver Visa for Eligible Workers

Individuals currently working in Canada as domestic helpers or caregivers with a valid work permit can now immediately switch to a Canadian caregiver visa. There are 5,000 spots available on a first-come, first-served basis. This means they may later be eligible to apply for an immigration visa. Those engaged in childcare, personal assistance, nursing home assistance, or household tasks such as cooking and cleaning are encouraged to apply as soon as possible. HCDF Immigration is open from Monday to Saturday, 10:30 AM to 6:30 PM, and welcomes all inquiries.

#### 2. Work Permits for Construction Workers Without Status

Last week, the Canadian Minister of Immigration announced to the media that individuals currently working in construction or housing projects in Canada, even if they do not have a valid permit or legal status, can now immediately apply for a formal work permit and obtain legal status. Additionally, these workers can pursue construction-related education while working without requiring a study permit, as IRCC has approved simultaneous study. The goal of this policy is to address the severe labor shortage in Canada's construction industry, thereby increasing the supply of affordable housing and making homeownership more accessible to local Canadians.

3. Temporary Resident Permits for Victims of Domestic Violence

If you are a foreign national in the process of applying for permanent residency in Canada and your Canadian spouse has treated you unfairly, subjected you to domestic violence, threats, or intimidation, you can seek assistance from our firm. You may immediately apply for a Canadian Temporary Resident Permit, allowing you to continue working in Canada without fear of deportation. If you wish to apply for permanent residence in the future, that is also possible but will require separate processing. For more details, please contact HCDF Immigration.

#### **HCDF Immigration – 37 Years of Putting Clients First.**

Source: https://www.canada.ca/en/immigration-refugees-citizenship/news/2025/03/canada-takes-action-to-support-housing-with-new-immigration-measures.html? utm\_source=chatqpt.com https://www.canada.ca/en/immigration-refugees-citizenship/services/immigrate-canada/caregivers/home-care-worker-immigrationpilots.html



**+**1 604 889 2213



2337072@gmail.com



www.easyimmigrant.com



4380 NO. 3 ROAD, UNIT 1205, RICHMOND, BC V6X 3V7



